



REWARD RÉCOMPENSE \$ 50,000 \$

OTTAWA POLICE IS OFFERING A FIFTY THOUSAND DOLLAR REWARD TO ANYONE WITH INFORMATION LEADING TO THE ARREST AND PROSECUTION OF THE SUSPECT(S) RESPONSIBLE FOR THE MURDER OF MALIK ADJOKATCHER.

LA POLICE D'OTTAWA OFFRE UNE RÉCOMPENSE DE CINQUANTE MILLE DOLLARS À QUICONQUE LUI FOURNIRA DES RESEIGNEMENTS MENANT À L'ARRESTATION ET À LA TRADUCTION EN JUSTICE DU OU DES RESPONSABLES DU MEURTRE DE MALIK ADJOKATCHER.



In the late evening hours of Tuesday May 14 2013, MALIK "Shylock" ADJOKATCHER was shot outside 119 Ritchie Street in the city of Ottawa, Ontario. Malik ran, from his attacker, to a nearby house but he later died of his injuries.

En fin de soirée, le mardi 14 mai 2013, MALIK «Shylock » ADJOKATCHER a été atteint par balle à l'extérieur du 119, rue Ritchie dans la ville d'Ottawa (Ontario). M. ADJOKATCHER a fui à pied son assaillant pour se réfugier dans une maison environnante mais il a succombé plus tard à ses blessures.

Photo : Malik "Shylock" Adjokatcher

**Ottawa Police Major Crime Section / Section des crimes majeurs de la Police d'Ottawa
613-236-1222 ext. / poste 5493**

ottawapolice.ca

**Crime Stoppers/ Échec au crime 613-233-8477 (TIPS) or/ou 1-800-222-8477
crimestoppers.ca**



<Scan to watch video / Scanner pour voir la vidéo

